2024 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 10/13/2024	下週主日 Next Sunday 10/20/2024		
	10/13/2024	10/20/2024		
中文主席	馬曉敏(C)/Chris(E)	陳彦廷(C)/Chris(E)		
English Presider				
中文講員	梁燕城博士 (C)	張 毅(C)/		
English Speaker	Pastor Martin(E) Pastor Martin(E)			
翻譯 Interpreter	吳永佳	方 向		
中文司琴 Pianist	羅鳳玲/Daniel (E)	Sophia Chan/Daniel(E)		
中文招待	蔡英超,張 欣(C)/Tony(E)	張超英,向东(C)/		
Ushers	奈 文 短, 依 (G)/ Toriy (E)	Tony Tan (E))		
音響/投影	孫 強/单永衛(C),	姜 華/单永衛(C),		
Audio Engineer/PPT	Kevin/Larry(E)	JingYi/Larry(E)		
托兒 Nursery	何若萍	黄雯茗		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工	張超英,Kaylin Chen	譚玫琍,王 瑩		
Lunch Serving	颜 丽, 陳祝平	許史苓,于 溢		
清潔同工 Cleaning	鲁 锋,馬曉敏	劉志威, 陳兢一		
保安 Security	張 毅	Shawn		
週二 Tuesday 10:00AM	姐妹園契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: <u>321-971-546</u>)			
週五/週六 Fri./Sat.				
Night	家庭小組查經 Family Bible Study			

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Sep. Income	Sep. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$8, 588. 00	\$8, 588. 00	\$21, 513. 54	\$ 21, 942. 79
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$8, 012. 00
宣道 Missions	\$1,575.00	\$ 1,575.00	\$6, 555. 00	\$6, 675. 00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

Monthly Verses - 十月份 October, 2024: 每月背诵经文 你們要進窄門。因為引到滅亡,那門是寬的,路是大的,進去的人也多;引 到永生, 那門是窄的, 路是小的, 找著的人也少。(馬太福音 7: 13-14) 若是你們以事奉耶和華為不好,今日就可以選擇所要事奉的:是你們列祖在 大河那邊所事奉的神呢? 是你們所住這地的亞摩利人的神呢? 至於我和我 家, 我們必定事奉耶和華。(約書亞 24: 15)

THE THE THE THE	<u> </u>	
英語牧師 English Pastor	長老 Elder	
Martin Stidham	張文迪 Wen-Dyi Chang	
Tel: (312) 622-3447	Tel: (918) 252-4886	
stidmart@outlook.com	wendyiandlouise@gmail.com	



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

以爱連接。與神、家庭、教會和世界建立更深的關係 Connect with love, to build a deeper relationship with God, Family, the Church and the world.

主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

十月十三日 October 13, 2024 主席 Presider: 馬曉敏

10:45AM - 12:20PM

司琴 Pianist: 羅鳳玲

講員 Speaker: 梁燕城博士

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩篇 Psalm 136: 1-3 主席 Presider

頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All

頌讚 Praise 祈祷 Invocation

主席 Presider

讀經 Scripture Reading

眾坐 Congregation

以西結書 38; 2-8; 以賽亞書 49: 11-22

證道 Sermon

末世的異象與委身

梁燕城博士 主席 Presider

眾立 All

回應/奉獻 Response/Offering

460 是否将一切献上 Is Your All on the Altar

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 毎月经文 Monthly Verses

主席 Presider 主席 Presider 眾立 Congregation

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 祝祷 Benediction

馬丁牧師 Pastor Martin

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation

默禱 Silent Praver

眾坐 Congregation

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。特別感謝梁博士的信息。願神赐福大家並祂所喜 悦的人。
- 2. 下主日(10/20) 是有英文崇拜早上9: 15 開始,中文主日崇拜早上10: 45 開始,同時也有線上直播。請預備心參加。中文成人主日學和兒童崇拜將在9: 30AM 開始,青少年/兒童/成人英文主日學10: 45 AM 開始,請留意。
- 3. 今晚梁博士還會有一堂用廣東話來分享他個人見證"從人的智慧到基督:一個哲學家的信仰之旅"。六點鐘在教會聚餐,七點鐘開始分享。歡迎弟兄姐妹朋友們預留時間來參加。詳情可向劉偉衡弟兄詢問。
- 4. 這週三 (10/16) 祷告會將在家裡/線上舉行。晚上7:30 開始,歡迎大家一起來 祷告。
- 5. 本週六 (10/19) 是教會 2025 年的策略會議, 我們恭敬邀請所有願意一起在主裡成長和服事的弟兄姐妹們來參加。時間是 9: 30-3: 00, 教會提供午餐。
- 6. 溫馨提醒: 感恩我們有新地毯了,為了保持清潔,請大家不要在地毯的地方吃東 西或喝水。若是有需要喝水,請用有緊蓋的杯子或水壺。
- 7. 下主日 (10/20) 午餐後, 我們有需要弟兄留下來幫忙整理活動中心和搬東西, 請預留時間, 詳情可聯絡劉偉衡弟兄, 謝謝。
- 8. 我们将于 10/25 星期五在 John316 參與本地宣教活动。我们需要许多志愿者来提供食物、教导儿童和青少年、带领敬拜、与人们一起祈祷、与来的人一起交流。 欲了解更多信息,请聯繫方向长老。
- 9. 敬拜結束後,凡需要禱告的,可以到聖堂的前左側,禱告團隊與您一起禱告。 祷告事項:
 - 1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力,為我們的下一位國語牧 師 禱告,求主預備他。
 - 2. 願神祝福! 為武淑菊姐妹治療有效性感謝主, 祈求她进一步康复并摆脱癌症。
- 3. 請為在 10/19, 2025 年為教會的年度策略計劃祈禱。求上帝的引領和為弟兄姐妹們的參與禱告。
- 4. 為 Paula 回國的旅途和在这里找到合適的房子和车子祷告。
- 5. 為教會修复工作禱告, 為已经完成的修复工作感谢主。
- 6. 為計劃中的宣教工作禱告, 10月25日前往Tulsa的約翰316宣教。
- 7. 為執事和他們的家人在教會忠心地服侍禱告。
- 8繼續為孝鳳姊妹白內障手術順利禱告。 請為醫治和良好的視力祈禱。
- 9. 為兒童和青少年事工祈祷 尋求主的指引能更有效地服事他們。
- 10. 為出外回鄉探親的弟兄姐妹禱告。

Announcements:

- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. May God bless them and those who attend today's service.
- 2. Next Sunday (10/20) we will have English service starts at 9:15 AM and Chinese service starts at 10:45 AM. Please join us. Chinese Adults Sunday school starts at 9:30 AM, English adult, youth and children Sunday school will start at 10:45 AM.
- 3. Dr. Leung will share his personal testimony in Cantonese, title: "From Chinese Wisdom to Jesus Christ: A Chinese Philosophical Journey to seek God. We will start with potluck dinner at 6 PM and sharing starts at 7:00 PM. Please invite

friends to join.

- 4. Our church this week prayer meeting (10/16) will be In person at home and ON ZOOM from 7:30 PM. Please join us in prayer.
- 5. This Saturday (10/19) is our 2025 strategic meeting and we would like to invite all brothers and sisters who want to growth and serve together in this church to join. We will start from 9:30-3:00 with lunch provided by church.
- 6. A friendly reminder: as we enjoy the new carpet, please help to keep the carpet area clean by not having food or drinks on the carpet area. Please use only drink ware with cap if you need to drink in the sanctuary.
- 7. Started next week (10/20), we will need some brothers to help moving stuffs in the gym. Please reserve time to help and contact brother Hank Lau for details.
- 8. Our local mission outreach will be on Friday Oct. 25th at John316. We need many volunteers to serve food, teach children & youth, lead in worship, pray with people, hang out with those who come. For more info see Elder Fang Xiang.
- 9. A prayer team is available to pray with you on the left side of the sanctuary after worship.

Prayer Items:

- 1. Pray for the Pastoral Search Committee as they do their important work pray for unity, wisdom, and discernment. Pray for our next Chinese pastor as the Lord prepares him.
- 2. Remember Sister Susan Kao in her battle with cancer. Pray for courage, strength, and God's healing.
- 3. Pray for the Lead Team as they prepare for this year's Strategic Planning meeting in October.
- 4. Continue to pray for Paula as she readies to move back to Tulsa. There are many things to take care of including some health issues.
- 5. There are a LOT of building projects inside and outside of our facilities. Pray for good progress to be made, God's wisdom, and wonderful improvements.
- 6. Pray regarding our potential mission work with John 316 mission in Tulsa on Oct. 18.
- 7. Pray for the deacons and their families as they faithfully serve in our church.
- 8. Sister Chen will have another cataract surgery soon. Pray for smooth operation, healing and good vision.
- 9. We are praying about our children & youth ministry seeking the Lord's direction for more effective work. Pray!!
- 10. Remember those who are traveling, may God protect them and bring them opportunity to share God's gospel and love to family members.

講道大綱 Sermon Outlines: